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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Ylva Johansson (S)

2015/16:807 Arbetsmarknadsministerns besök

Regeringen, och inte minst arbetsmarknadsminister Ylva Johansson, har under 
det senaste halvåret talat om företagens roll som jobbskapare. Detta har skett 
under både interpellationsdebatter och frågestunder i riksdagens kammare. 
Statsrådet Johansson har upprepat att jobb i huvudsak växer fram hos företagen.

Arbetsmarknadsministern uttryckte även i Ekots lördagsintervju den 6 februari 
att arbetsgivarna är en av de viktigaste parterna när det gäller att få in 
nyanlända på arbetsmarknaden. Det är de som har kompetensen att sätta in 
nyanlända i arbetet och verksamheterna. ”Den här kompetensen har inte 
myndigheterna. Det är de som finns ute i verkligheten, på arbetsplatserna, som 
har den här kompetensen”, sa Ylva Johansson där.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga arbetsmarknadsminister Ylva 
Johansson:

 

Hur många företag, och vilka företag, har arbetsmarknadsministern besökt i 
tjänsten?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-16
Besvaras senast
2016-02-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


